
 

 

 

 

 

 

Vught, 20 december 2019 

 

Geacht college, 

 

In de raadsvergadering van 11 april kreeg een motie van D66 over woningbouwtoewijzing unaniem steun in de 

gemeenteraad. Hierin werd het college gevraagd om voortaan bij de verkoop van betaalbare en middeldure 

koopwoningen doorstroming binnen de gemeente Vught te stimuleren en te zorgen voor een transparante 

woningtoewijzing. Aanleiding was het woningbouwprogramma op het Isabellaveld, waarbij de ontwikkelaar zelf 

criteria kon bepalen waarop hij de kopers selecteerde. Daarbij bleek dat de woningen wel in theorie, maar niet in 

praktijk toegankelijk waren voor inwoners van Vught.  

 

Deze maand bent u akkoord gegaan met de koopovereenkomst met Bunte Vastgoed voor de ontwikkeling op de 

plek van voormalige zaal Schoonveld. Hier komen 16 appartementen en 4 grondgebonden woningen. Bij het 

lezen van de overeenkomst zijn de uitgangspunten van de unaniem aangenomen motie niet terug te vinden. De 

fractie van D66 heeft daarom de volgende vragen: 

 

- Waarom heeft het college de uitgangspunten uit de unaniem aangenomen motie niet in de 

overeenkomst meegenomen en is er in de toewijzing van de woningen niets voorgeschreven over een 

transparante woningtoewijzing? 

- Heeft de ontwikkelaar net als bij het bouwproject Isaballaveld vrij spel bij het toewijzen van woningen? 

Zo ja, waarom is daarvoor gekozen? Zo nee, waar blijkt dat dan uit? 

- Transparante woningtoewijzing laat zien hoe groot de interesse is van mensen binnen Vught. Als u niet 

voor transparante woningtoewijzing kiest (bijvoorbeeld een openbare loting), hoe kunt u dan zien dat een 

bouwproject binnen Vught doorstroming als gevolg heeft?  

- Voor de 4 grondgebonden woningen mag, net als voor de appartementen, maximaal 250.000 euro 

gevraagd worden. De marktprijs voor dit soort woningen ligt in Vught veel hoger. Wat vindt het college 

daarvan? Is dit niet strijd met de afspraak dat de woningen in Lunet5 maximaal 250.000 euro kosten? 

- Hoe zorgt het college ervoor dat deze woningen en de appartementen op een transparante manier 

verkocht gaan worden aan en niet enkel aangekocht worden als investering? 

- Als appartementen of grondgebonden woningen boven de 250.000 euro verkocht worden, kan de 

gemeente het meerdere boven dat bedrag vorderen. Hoe kan u dat controleren en hoe gaat u dat 

controleren? 

- Bent u het met D66 een dat als we betaalbare woningen in verschillende prijscategorieën willen 

realiseren, dit niet kan zonder afspraken met de ontwikkelaar, omdat we anders altijd op of via trucs zelfs 

boven de maximumprijs uitkomen? 

 

We kijken uit naar de antwoorden. 

 

Hartelijke groeten, mede namens de andere leden van de fractie van D66, 

 

 

Fons Potters 


